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Grøfterne: Grøfterne skal renses op. Der er ikke fundet en, der vil udføre opgaven. Det drejer sig 
om ca. 1400 m. Der arbejdes videre med sagen. Pia og Jan Bertelsen undersøger, om det er muligt 
at finde en. Vi vil tage kontakt til fællesforeningen, om det fremadrettet, kunne være en ide, at få 
alle grøfterne renset samtidig. 

Vejene: Der ventes med at klage til vejdirektoratet, da forsyningen vil grave op igen og der kommer 
en ny aflevering. Forsyningen skal gøres opmærksom på mangler, så vi kan få dato på, hvornår 
disse bliver færdiggjort. Der skal skrives en udførlig mangel-liste til forsyningen. 


